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We hebben samen met onze inwoners de vele beperkingen omwille van de COVID-19 
pandemie dagelijks mogen ervaren. 


Anderzijds heeft het afgelopen jaar ook aangetoond dat creativiteit en innovatiekracht ook 
belangrijke aspecten zijn om een dergelijke crisis het hoofd te bieden. Het feit dat we op 
vandaag met z’n allen meer dan ooit digitaal verbonden zijn, heeft er ook voor gezorgd 
dat we de continuïteit in het lokale bestuur hebben kunnen behouden. Bovendien hebben 
we deze gemeenteraad meer dan ooit dichter bij onze inwoners gebracht. In plaats van 
enkele trouwe toeschouwers die de fysieke vergaderingen bijwoonden, werden de digitale 
vergaderingen van deze gemeenteraad gevolgd door vele tientallen mensen en was de 
belangrijkste vergadering van deze gemeente ook meer dan ooit een gespreksonderwerp. 
Op deze manier hebben we met z’n allen bijgedragen aan een transparant bestuur. 
Tenslotte was de digitale vergadering op vele vlakken ook een praktische verbetering, 
denken we maar aan het verschil bij het geven van toelichtingen via powerpoint 
presentaties tegenover de beperkingen van de raadszaal.


Zodra de zittingen van de raad voor maatschappelijk welzijn en gemeenteraad terug 
fysiek georganiseerd worden stellen we vanuit de MGB fractie voor om deze fysieke 
vergaderingen digitaal te streamen via de website van de gemeente. Op deze manier 
behouden we de voordelen van de transparantie van de gemeenteraadszittingen naar 
onze inwoners.


Op basis van het gunningsverslag van de raamovereenkomst Smart Conference van 9 
december 2019 blijkt dat het live casten van de gemeenteraad, met het nodige 
audiovisueel materiaal een investering zou vergen van ruim €127.000. Het college van 
burgemeester en schepenen heeft op 2 maart 2020 beslist om op basis van deze 
raamovereenkomst louter te investeren in microfoons voor de opname van de 
gemeenteraden en de opmaak van het bijhorend audioverslag. Rekening houdend met de 
budgettaire impact was dit een terechte beslissing. 


We zijn echter overtuigd dat er in tegenstelling tot het voorstel van ruim €127.000 
éénvoudigere, creatievere én vooral goedkopere oplossingen zijn, mits de nodige 
vereisten duidelijk worden beschreven in de opdracht. Een alternatieve oplossing kan 
bijvoorbeeld bestaan uit laptops of tablets met ingebouwde webcams die via Microsoft 
Teams, Google meet of een andere vergaderplatform de zittingen net als de voorbije 
maanden digitaal tot bij onze inwoners kunnen brengen. 
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Mogelijk zijn er zelfs handelszaken op ons grondgebied die hierin een adviserende rol 
kunnen spelen in de uitwerking van deze alternatieve oplossing.


We zijn van mening dat de investering op deze manier beperkt kan blijven tot €20.000. 


Omwille van bovenstaande argumenten besluit de gemeenteraad als volgt:


1. De gemeenteraad streeft ernaar om de fysieke zittingen van de raad voor 
maatschappelijk welzijn en de gemeenteraad ook in de toekomst toegankelijker te 
houden voor alle inwoners.


2. De gemeenteraad besluit daarom om op zoek te gaan naar alternatieve en meer 
budgetvriendelijke mogelijkheden voor het live casten van de gemeenteraad.


3. De gemeenteraad besluit dat de gemeenteraadsleden op de hoogte worden gebracht 
van de voortgang hieromtrent tijdens de gemeenteraadszitting van juni 2021 en streeft 
ernaar een uitgewerkt voorstel klaar te hebben tegen de gemeenteraad van 30 
september 2021. Dit alles afhankelijk van de technische mogelijkheden van deze of 
andere alternatieve pistes en de mate waarin ze beantwoorden aan de 
vooropgestelde vereisten. 
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